
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 6. december 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 47
Ministeren bedes oplyse,
– Hvor store de fynske, kommunale investeringer i filmproduktion er i forhold

til de statslige investeringer via FilmFyn,
– Om der er erhvervsvirksomheder, der investerer i fynske filmproduktioner,

og i så fald i hvilket omfang, samt
– Hvor mange arbejdspladser, både direkte og indirekte, som de fynske film-

produktioner skaber på Fyn?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Orla Hav
formand
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